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Rendalen SV 
2. innkalling til årsmøte 
 
Til Medlemmer i Rendalen SV  
Kopi Innlandet SV 
Tid 23. januar kl. 18:30  
Sted Kommunehuset  
 
Dette er andre og siste innkalling til årsmøte i Rendalen SV 23. januar på Kommunehuset.  

Saksliste 
01. Konstituering  
02. Lokallagets beretning for 2023 
03. Regnskap for 2023 
04. Arbeidsplan og budsjett for 2024 
05. Vedtekter  
06. Uttalelse 
07. Valg   

 
Vi ønsker velkommen til årsmøte i lokallaget! 

 

Med vennlig hilsen 

Karin Lervang  
Lokallagsleder 
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01.  
Konstituering 
Innledning ved lokallagsleder.  

Forslag til vedtak 
• Som møteleder velges ... 
• Som referent velges ... 
• Innkallingen godkjennes 
• Sakslisten vedtas 
• Som protokollunderskrivere velges ... og ...  

Forslagene legges fram på møtet 

Saksliste 
01. Konstituering  
02. Lokallagets beretning for 2023 
03. Regnskap for 2023 
04. Arbeidsplan og budsjett for 2024 
05. Vedtekter  
06. Uttalelse 
07. Valg   
 

02.  
Lokallagets beretning for 2023 
Lokallagsleder går gjennom beretningen.  

Forslag til vedtak 
• Beretningen tas til orientering. 
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Rendalen SV 
Beretning for 2023  
Medlemmer 
i 2023 har vi som mest hatt 10 medlemmer. Ved årsskiftet er det 9 medlemmer. I januar 2024 
er vi 10 medlemmer.  

Tillitsvalgte 
Styret 
Leder  Karin Lervang 
Kasserer Knut Nytrøen 
Sekretær Per Kristian Aasbrenn 

Valgkomiteen  
Det ble valgt valgkomite på medlemsmøte 13. desember 2023, da vi ikke lyktes i å få 
medlemmer til å stille på årsmøtet i januar.  
Valgkomiteens medlemmer ble Per Kristian Aasbrenn og Karin Lervang. 

Innlandet SVs representantskap  
Delegat Per Kristian Aasbrenn 
Vara  Live Lervang 

Møter og aktiviteter 
Årsmøte januar 2023. På årsmøte var vi 4 deltakere.  
8. mars ble det arrangert digital markering av Rendalen SV på sosiale medier.  
13 april. Medlemsmøte med gjennomgang av strategisk næringsplan for rendalen kommune 
17 april. Politisk innspillsmøte arrangert av Rendalen næringsforening. Per Kristian stilte 
som SV sin representant. 
25 april. Medlemsmøte med valgprogramarbeid 
1 mai. Digital markering på SoMe 
31 mai. Valgkamp-kickoff med Bersvend Salbu 
3-4 juni. Kandidatsamling i Oslo. Per Øyvind deltok 
10 juni. Valgkamp-kickoff med Innlandet SV på Hamar. Per Kristian og Karin deltok 
10 juli. Sykkeltur med utdeling av brosjyrer 
17 august. Studietur til Tolga for medlemmer 
6 september. Møte om forhandlingsstrategi med Anne Lise fra fylkesstyret 
11 september. Valgvake på Øiseth hotell 
Medlemsmøte på e-post i august 
Medlemsmøter i september, oktober, november og desember 
Gruppemøter sammen med arbeiderpartiet: Hver mandag etter valget 



 
 

Årsmøte 2024 
Rendalen SV innlandet.sv.no/rendalen  4 

 
 

Saker som Rendalen SV har jobbet med 
Vi startet tidlig med å få satt sammen en valgliste slik at vi kunne stille til valg. I januar 2023 
var vi 7 medlemmer og det var stor usikkerhet om vi i det hele tatt kunne stille liste. Styret tok 
kontakt med fylkesstyret for å få støtte i arbeidet og fylkesleder deltok på årsmøtet for å 
legge planer for å få til dette. En av de viktigste strategiene vi valgte var at Karin Andersen 
ringte aktuelle kandidater for å be dem om å stille på lista. Dette bar frukter og vi fikk hele 9 
kandidater på lista vår og flere innmeldinger i SV. 

Deretter begynte vi arbeidet med det nye valgprogrammet og det ble til slutt et fremoverlent, 
hårete, konkret og progressivt program. 

Valgkampen startet med vår egen kick-off der vi inviterte Bersvend Salbu som innleder og 
inspirator. 

Resten av våren og deler av høsten gikk i valgkamp. Vi skrev mange leserinnlegg, bland 
annet om kommuneskog, en god oppvekst som varer hele livet, om våre visjoner for eldre 
med mere. 

Vi merket fremgangen og positiviteten bland våre egne og bland velgere når vi var ute i 
kommunen og derfor bestilte faktisk en betalt annonse i valgkampen, som nok bidro enda litt 
til vår fremgang. 

Andre aktiviteter i valgkampen var å sende brev til førstegangsvelgere, vi var på sykkeltur fra 
Øvre til Otnes og delte ut brosjyrer til folk og postkasser i strålende vær! Vi hadde med oss 
Gunn Bråten fra Tynset SV som motivator og ekstra mannskap.  

Studieturen til Tolga 17 august må vel sies være at av høydepunktene gjennom året. Der fikk 
vi høre og se hva og hvordan man kan få til en ekte SV-kommune. Vi dro dit som et 
valgkampstunt, men kom tilbake med nye verktøy, større alvor og ny giv. Vi hadde invitert 
pressen og fikk et stort oppslag i Arbeidets rett om turen vår. Riktig nok ble vinklingen mest 
på Tolga kommune sin ungdomslos, men det var tross alt en viktigere vinkling enn at 
Rendalen SV var på tur. Ut over dette har vi delt ut brosjyrer og hengt opp plakater rundt 
hele bygda, vi deltok på møte om det grønne skiftet på Åkrestua 24 august, og lokallagsleder 
møtte Innlandet SU på NØVGS helt i slutten av august. Leder filmet SU og delte filmene på 
SoMe slik at vi kanskje kunne få med oss unge velgere på laget. 

Vi hadde valgkampstand i hele august og frem til valgdagen i september. Siste 
valgkampstand var på Veidekulturfestivalen og der ble det både konkurranse i potetskrelling 
og underskriving av fagforbundet sitt ordførerløfte. 

Rendalen SV ble lagt merke til i valgkampen på facebook og Instagram, vi var meget aktive 
på SoMe med relevant stoff om oss, programmet vårt, politiske saker og informasjon om 
hvor man kunne møte oss. Rendalen SV fikk positive kommentarer fra bland andre Audun 
Herning og Marian Hussein som var imponerte over aktivitetsnivået vårt i valgkampen. Vi fikk 
også flere oppslag i media i tillegg til studieturen til Tolga, for eksempel fikk vi oppslag om 
vår visjon om BAS.  
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Vi arrangerte valgvake på valgdagen på Øiseth hotell. Det var Per-Øyvind som fikk flest 
personstemmer og havnet på 1 plass på lista etter valget. Rendalen SV oppnådde et resultat 
på 7,2%. Det var en fremgang på 1,7% siden forrige valg. Vi kom dermed i 
forhandlingsposisjon og ønsket å forvalte den økte tilliten på best mulig måte. Vi ble raskt 
populære, og det var et enormt trykk fra alle de andre partiene allerede samme kveld. Det 
opplevdes overveldende, og derfor var vi fornøyde over at vi i forkant hadde laget en strategi 
og hadde et forhandlingsutvalg som vi kunne vise til ved henvendelser. Det ble hastige 
forhandlinger, men det var også tidlig opplagt at vi ikke kunne gå til Senterpartiet som måtte 
samarbeide med Høyre for å få flertall. Dermed sto Arbeiderpartiet igjen som den aktuelle 
samarbeidsparten. Når Ap i tillegg innfridde alle våre krav, signerte vi en avtale med Ap om 
40% varaordfører og gjennomslag på alle våre punkter.  

Etter at signering av avtale ble kjent, måtte vi stå i harde stormer opp mot opposisjonen som 
ikke var fornøyd med forhandlingssituasjonen. Rendalen SV sendte blomst til Per-Øyvind 
som fikk mest motstand, og i tillegg fikk dårlig behandling av sin arbeidsgiver. 

Etter at kommunestyreperioden har startet har Per-Øyvind kommet godt i gang som 
varaordfører og allerede fremmet saker og startet utredninger. Han er blitt intervjuet i avisen 
om eventuell bygging av kulturhus, og intervjuet som varaordfører på TV og radio om 
hvordan Rendalen blir et demensvennlig samfunn. Det er et godt samarbeid med Ap som er 
bevisste på vår felles avtale. 

I desember begynte vi å planlegge nytt årsmøte og valgkomiteen ba i desember fylkesstyret 
om hjelp med å ringe de personene valgkomiteen ønsket å innstille til neste års styre.  

Julebord på Øyseth hotell hadde vi på vårt siste medlemsmøte.  

Avslutningsvis arrangerte vi aksjonen “Hele landet for fred i Gaza” 16. desember. 
Medlemmene lagde et lyshjerte på isen på Lomnessjøen, med teksten GAZA i midten av 
hjertet. Vi var enige om å få til et større arrangement på nyåret, som det nye styret skal få 
planlegge.  

Dessverre har Rendalen SV fått en utmelding av et medlem som ble dypt skuffet over et 
enstemmig vedtak i kommunestyret. En kjær kamerat som stilte på lista vår, gikk bort 1 
nyttårsdag. Per Olav var ikke medlem av SV, men blir savnet av oss alle som en god 
sosialist, en meget kunnskapsrik historiker og naturverner. 

 
 
 
 
 
 
 
Rendalen 14.01.2024 
 
Karin Lervang 
lokallagsleder for Rendalen SV. 
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03.  
Regnskap for 2023 
Gjennomgang ved økonomiansvarlig.  

Forslag til vedtak 
• Regnskapet godkjennes.  

 

04.  
Arbeidsplan og budsjett for 2024 
Gjennomgang av forslag ved lokallagsleder.  

Forslag til vedtak 
• Arbeidsplan og budsjett vedtas. 
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Rendalen SV 
Arbeidsplan 2024 
Møteplan 2024 
HVA NÅR ANSVARLIG 
Styremøter og medlemsmøter  Februar, april, juni, september og 

november 
Styret 

Møter/kurs arrangert av 
fylkesstyret og SV nasjonalt 

Delta på minst 2 møter i 2024 Fylkesstyret og 
SV sentralt 

Arrangere støttekonsert for 
GAZA med samarbeids-
partnere. Eks. Norsk folkehjelp 

Februar/mars Styret og 
medlemmer 

Arrangement – Kvinnedagen  8. mars Styret delegerer 
Arrangement sammen med 
Ap? 

1. mai  Styret delegerer 

Arrangement verdens miljødag 5. juni  Styret delegerer 
Sommeravslutning Juni  Styret 
Besøke/invitere andre lokallag Høst  Styret 
Juleavslutning 
 

Desember  Styret 

Andre forslag?  ?  

Mål 2024 
1. Foreslås eventuelt på årsmøtet 

Tiltak 2024 
1. Foreslås eventuelt på årsmøtet 
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Rendalen SV 
Budsjett 2024 
Forslag til budsjett til behandling på årsmøtet.  
 
Inntekt Kr 
Statstøtte  900 
Medlemsinntekter 200 
Rendalen kommune 5 600 
Fylkeskommunen 2 300 
Totale inntekter 9 000 
  
Utgifter  
Kurs - 2 000 
Arrangementer i SV regi - 5 000 
Bevertning avslutninger og møter - 2 000 
Totale utgifter - 9 000 
  
Driftsresultat  0 

 
Saldo på lokallagets konto 31.12.2023: 19 415,54 kr.  
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05.  
Vedtekter  
Det har ikke kommet forslag til vedtektene innen fristen, og saken vil derfor ikke bli 
behandlet. 
 

06.  
Uttalelse 
Medlemmer og tillitsvalgte kan foreslå uttalelser til vedtak på møtet. Det har foreløpig ikke 
kommet inn forslag.  
 

Les mer om uttalelser her: innlandet.sv.no/om-uttalelser   

https://innlandet.sv.no/intranett/om-uttalelser/
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07.  
Valg  
Innledning ved valgkomiteen. 

Innstilling fra valgkomiteen legges fram på møtet.  

Lokallagsstyre 
• Leder:  
• Nestleder:  
• Økonomiansvarlig:  
• Sekretær:  
• Styremedlem:  
• Styremedlem:  
• Vara:  

Medlemmer til Innlandet SVs representantskap 
• Delegat:  
• Vara:  

Valgkomite 
• Medlem: 
• Medlem: 
• Medlem:  

Nominasjonskomite 
• Medlem: 
• Medlem: 
• Medlem:  

Representanter til Innlandet SVs årsmøte 
Delegater 

• Navn 
• Navn 
• Navn 

Vara 

• Navn 

Andre tillitsvalgte 
• Revisor: 

 


